
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 14/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 445/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για μη σύναψη σύμβασης 
του Δήμου με τοπικό τηλεοπτικό κανάλι 
για κάλυψη των συνεδριάσεών του. 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 26-6-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Χ. Φουρνιάδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Ταχματζίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Πιτούλιας 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερήσιας 

διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου Γ. 
Ορφανίδης, Π. Πιτούλιας και αποχώρησε ο κ. Χ. 
Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2003 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
3) Κατά    τη   συζήτηση   της    υπ’   αριθ.   430/2003  

15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 434/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Δ. 
Δάσκαλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2003 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Παπαστεργίου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 446/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Π. Ποτάμοπουλος. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
  



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε: Όπως αναφέρθηκε και από εσάς, σε 
προηγούμενη συνεδρίαση , ούτε εγώ έμεινα ικανοποιημένος από την παρουσίαση 
γιατί είναι και από μία κάμερα η λήψη, αλλά και για να είμαστε και δίκαιοι σ΄όλα  τα 
μέσα μαζικής ενημέρωσης εισηγούμαι να μη συνάψουμε σύμβαση με το τοπικό 
τηλεοπτικό κανάλι. Αν θέλει το ίδιο, σύμφωνα με τον κανονισμό, ύστερα από αίτημά 
του να τον επιτρέψει το προεδρείο  τη μαγνητοσκόπηση.  
 Μιχαηλίδης :Επειδή δεν υπήρχε εισήγηση στο φάκελο, σήμερα θα 
αποφασίσουμε τη σύναψη σύμβασης με το κανάλι ή εάν θα γίνεται τηλεοπτική 
κάλυψη των συνεδριάσεών μας, όπως αναφέρεται το θέμα στην πρόσκληση του Δ.Σ; 
 Δήμαρχος :Για το εάν θα συναφθεί σύμβαση. 
 Πρόεδρος :Με βάση τον κανονισμό του Δ.Σ με τη συναίνεση του προεδρείου 
μπορεί να καλυφθεί τηλεοπτικά μία συνεδρίαση. Η τοποθέτηση του Δημάρχου ήταν 
σαφής. 
 Ορφανίδης : Υπάρχει περίπτωση το προεδρείο ν’απαγορεύσει οποιοδήποτε 
μέσο ενημέρωσης να εισέρχεται στο χώρο; 
 Πρόεδρος :Με βάση τον κανονισμό πρέπει να συναινέσει το προεδρείο. Στην 
προηγούμενη θητεία δεν επετράπη σε κάποιο μέσο να καταγράψει τη συνεδρίαση. 
Αυτό προβλέπει ο κανονισμός. Τα πάντα αφήνονται στη δημοκρατική ευαισθησία του 
προεδρείου και να έχετε εμπιστοσύνη. 
 Μιχαηλίδης :Είναι «υποχρέωση» του Δ.Σ να επιτρέψει την κάλυψη των 
συνεδριάσεών του είτε με σύμβαση είτε όχι, διότι είναι καλό να ακούγονται όλα και 
να κρινόμαστε έτσι από τους πολίτες. Είναι φανερό ότι είχε απήχηση στον κόσμο ο 
οποίος παρακολουθούσε την επομένη  τις συνεδριάσεις μας. Η μη τέλεια κάλυψη, 
όπως αναφέρθηκε, πιστεύω  ότι είναι πρόβλημα τεχνικό και θα μπορούσε να λυθεί σε 
συνεργασία του Δήμου με τον σταθμό, ή με κάποια διαπαραταξιακή επιτροπή. 
 Είναι αναγκαία η προβολή των συνεδριάσεων για να κριθούμε όλοι εις 
διπλούν. 
 Ουσουλτζόγλου: Κάλυψε αρκετά πράγματα, απ΄αυτά που ήθελα να πω, ο κ. 
Μιχαηλίδης. Οι λόγοι που ανέφερε ο Δήμαρχος δεν ευσταθούν γιατί ούτως ή άλλως 
αυτούς που κάθονται απέναντι, στο προεδρείο, έδειχνε καλύτερα η κάμερα. Αυτό με 
καλή διάθεση. 
 Δεν έχουμε τίποτα να κρύψουμε και δεν έχουμε λόγο ν’ αρνηθούμε τη 
δημοσιότητα μέσα απ’ οποιοδήποτε μέσο. Είχα κάνει κάποιες παρατηρήσεις σε 
προηγούμενη συνεδρίασή μας και μπορούμε να τις συζητήσουμε σήμερα. Σκόπιμο θα 
ήταν ν’ αναβληθεί το θέμα, να διερευνήσετε εάν γίνονται αποδεκτοί κάποιοι όροι που 
θα θέσουμε και να αποφασίσουμε βάση αυτών. Δηλ. 1)συγκρότηση διαπαραταξιακής 
επιτροπής, 2)να υπάρξει σκηνοθεσία και 3)η ύπαρξη τουλάχιστον 2 καμερών. Σήμερα 
δεν υπάρχει ο σωστός ήχος, η σωστή οπτική γωνία λήψης και δεν θα έπρεπε όλα τα 
θέματα να δημοσιοποιούνται. 
 Καλαϊτζίδης :Καλύφθηκα. 
 Ορφανίδης :Την πρόταση τηλεοπτικής κάλυψης την έκανα εγώ διότι 
θεωρούσα και θεωρώ ότι όσο πιο πλατειά είναι η ενημέρωση τόσο δημοκρατικότερο 
και καλύτερο είναι. Δεν καταλαβαίνω, αφού όλοι το θέλουμε γιατί το συζητάμε. 
 Θα συμφωνήσω με την εισήγηση αλλά θα διαφωνήσω εάν απαγορευτεί η 
παρουσία σε μέσο μαζικής ενημέρωσης στο Δ.Σ. 
 Δήμαρχος :Η εισήγησή μου ήταν ξεκάθαρη. Είναι αθέμιτος ανταγωνισμός  με 
τα άλλα μέσα μαζικής ενημέρωσης ηλεκτρονικά ή έντυπα. Συμφωνώ ότι είχε και θα 
έχει απήχηση στους πολίτες. Δεν έχουμε να κρύψουμε τίποτα. Δεν έχω πρόβλημα για 
το εάν θα με δείχνει η όχι η τηλεόραση. 
 Πρόεδρος :Κε Ορφανίδη, όσο θα είμαι πρόεδρος δεν θα απαγορευτεί σε 
κανένα μέσο η παρουσία του στο Δ.Σ. Υπάρχει η πρόταση της κας Χ. 
Ουσουλτζόγλου για αναβολή του θέματος. Συμφωνεί το σώμα; 



 Υπέρ ψήφισαν 8 σύμβουλοι: Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος, 
Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Κατά ψήφισαν 15 σύμβουλοι: Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου 
– Καραχατζή, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος : Κατά πλειοψηφία συζητείται τώρα. Δεν ακούστηκε άλλη πρόταση 
εκτός του Δημάρχου.  
 Μιχαηλίδης :Είχα προτείνει είτε υπάρξει σύμβαση, είτε όχι να καλύπτονται οι 
συνεδριάσεις τηλεοπτικά. 
 Δήμαρχος :Είναι θέμα του καναλιού. 
 Ουσουλτζόγλου: Πρότεινα τη σύναψη σύμβασης με συγκεκριμένους  όρους 
όπως τους ανέφερα. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Γ. Τροχόπουλος, Χ. 
Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης.  

  Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εκφράζει τη θέση του για μη σύναψη σύμβασης του Δήμου Βέροιας με τοπικό 
τηλεοπτικό κανάλι για την τηλεοπτική κάλυψη των συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    445/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


